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Haveforeningen TroelsTrup 
 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 15. september 2022 kl. 19:00 
Sted: Hos Claus 
Tilstede: Bo Pedersen, Hans Werner Keller, Eva Jensen; Claus Bennet, Anette 
Kirstejn Kristensen 
Fraværende: ingen. 
Referent: Bo Pedersen 
 
 
Dagsorden: 
1.Godkendelse af dagsorden. 

 Godkendt uden bemærkninger 
 
2. Godkendelse af referat  

 Godkendt og Claus lægger referatet ind på hj.side. 
 
3. Information fra formanden 

 Haver til salg.  Have 36, have 39 og have 41 
 Ændring af venteliste. Gratis opskrivning for Faxe borgere. Fri handel for 

andre. 
 Venteliste: Skal det være gratis for faxe-borgere at være på venteliste og skal 

haver derudover være i fri handel for andre? Bestyrelsen vil tænke over og evt. 
undersøge hvad der er af alternativer for at gøre bestyrelsens arbejde med 
ventelister enklere. Punktet udsættes til næste møde 

 Nye mailadresser: Byggesag@hf-troelstrup.dk, Venteliste@hf-troelstrup.dk, 
havesalg@hf-troelstrup.dk   Disse skal supplere de allerede eksisterende 
mailadresser for at få en bedre struktur og automatisk opdeling af mails i 
forhold til emner og ansvarsområder i bestyrelsen. 

 Procedure for udfyldelse af dokumenter i forbindelse med havesalg ændres, så 
det bliver lettere for dels bestyrelse og for sælgere af have.  Ændring består i at 
der kun udfyldes et sæt dokumenter som i pdf-format først sendes på mail til 
hhv., sælger og køber når handlen er i hus. 

 Kredsen.  Der er nogle verserende ”sager”/ uafklarede spørgsmål mellem HF-
Troelstrup og Kredsen.   Bl.a. forstår HF-Troelstrup ikke processen vedr. 
havepræmieringen. Specielt præmieoverrækkelsen samt at andre 
spørgsmål/anliggender vedr. HF-Troelstrup ”behandles” af Kredsformanden 
uden at involvere HF-Troelstrups bestyrelse.  
 
 

4. Lukket punkt: påtaler og eksklusioner. 
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5. Information fra næstformanden: 

 Nyt fra byggefronten. Der er 2 igangværende byggeansøgninger men ansøgere 
mangler at bl.a. at anføre nogle mål (afstand fra byggeri til skel mv.)  så pt. er 
der ikke givet tilladelser til disse. 
 

 Kredsen.  Bo orienterede fra sidste kredsmøde som primært omhandlede 
forslag til behandling på Forbundets kongres. 

 
6. Information fra kasserer: 

 Kassereren orienterede og konstaterede at foreningen har en sund økonomi. 
Kassereren fremviste derudover et forslag til en ny kontoplan med en mere 
detaljeret opdeling af budget og regnskab. 
 

7. Information fra øvrige bestyrelsesmedlemmer: 
 Havedag. Annette er boss/koordinator på havedagen vedr. opgaver, forplejning 

og opsætning af telt mv. 
 

8. Henvendelser fra medlemmer: 
 Ingen henvendelser 

 
9. Punkter til drøftelse: 

 Kæde ved indgang. Opfordringer til at holde indgangen lukket virker ikke. 
Kæde har været kørt af og melding er at man ikke gider stå ud og ind af biler 
for at låse. Skal der opsættes bomme eller andet for at begrænse adgang til 
foreningen og begrænse evt. hærværk og tyveri og, hvor mange penge vil 
foreningen bruge på dette. Spørgsmålene og mulige løsninger vil blive lagt op 
til beslutning på næste generalforsamling.  

 Opmåling af haver. Det forventes at blive den 8 og 9. oktober.  Haveejerne vil 
blive orienteret minimum 3 dage før at bestyrelsen går ind og måler op.  
Orientering vil ske på hhv. facebook, foreningens hjemmeside, mails til de 
respektive haveejere og i postkasse til de som ikke har e-mail. 

 Bo undersøger om Faxe kommune har GIS-tegninger over haveinddeling på 
foreningens areal. 

 
10. Eventuelt. 

 Intet 
 
Næste møde 

 Den 8. oktober 2022 
 
 
 
 
Mødet slut 22.30 
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